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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #4
Måndag 15 november, 17:17
å Zoom

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Mötet öppnas klockan 17:16 av Ordförande Nathalie Wehlin.

1.2 Val av mötesordförande

Ordförande Nathalie Wehlin nominerar sig själv till mötesordförande.

Mötet väljer Nathalie Wehlin till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Sekreterare David Nissolle nominerar sig själv till mötessekretare.

Mötet väljer David Nissolle till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Nathalie Wehlin
Andrea Horsma
Daniel Karlström
David Nissolle
Johanna Jacobsson
Julia Osswald
Desirée Sundberg
Wilma Selander
Mathilda Brandt Öberg & Martin
Tran

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix
Revisorer

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst

Justeras:

Wilma Selander

1 Justeras:

Dessie Sundberg
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1.6 Adjungeringar

Martin Tran och Mathilda Brandt Öberg, revisorerna, adjungeras med närvaro-
och yttranderätt.

1.7 Godkännande av dagordning

Vice Ordförande Andrea Horsma vill lägga till en punkt 4.3 där det kom-
mande hållbarhetsmötet med THS ska diskuteras.

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet med detta ändringsyrkande.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Appendix Wilma Selander och Ledamot Dessie Sundberg ställer nobelt upp
som justeringspersoner.

Mötet väljer Wilma Selander och Dessie Sundberg till justeringspersoner

2 Föregående protokoll

Under det föregående mötet diskuterades bland annat att Klubbmästaren
från MedTek borde presenteras och godkännas på sektionens egna sektions-
möte. Detta skulle antagligen kräva att Sektionen för Medicinsk Teknik har
sitt sektionsmöte före Konglig Elektrosektionen. Datumet för styrelsens förs-
ta teambuilding spikades också.

3 Uppdateringar

Ordförande Nathalie Wehlin berättar att hon har hört av sig till den nyligen
utvalda Vice Fanbärare som tackar ja till uppdraget. Annars upplever hon
att hon inte har gjort så mycket förutom att, tillsammans med styrelsen, ha
hållit en middag med styrelsen för Kungliga Maskinsektionen. Nathalie vill
gärna höra hur alla mår i allmänhet också, inte bara sektionsrelaterat.

Vice Ordförande Andrea Horsma har börjat justera ett protokoll som be-
skrivs som ett lite annorlunda protokoll. Detta protokoll skrevs av Kom-
munikationsansvarig Johanna som tappert tog över ansvaret då ordinarie
Sekreterare var upptagen med kontrollskrivning. Andreas allmänna mående
kunde ha varit bättre då hon börjat bli sjuk och är stressad över ett projekt
hon knappt förstår.

Kommunikationsansvarig Johanna Jacobsson beskriver sitt allmänna till-
stånd som bra. Hon har legat på nämnderna angående det temporära över-
tagandet av styrelsens instagram. Hon skrev också ett lite speciellt CNS-

Justeras:

Wilma Selander

2 Justeras:

Dessie Sundberg
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protokoll men tyckte att det var roligt.

Appendix Wilma Selander var på Byggsektionens 5-årsjubileum och håller
också på med att justera det tidigarenämnda protokollet.

Ledamot Dessie Sundberg kan, förutom middagen med maskin, inte minnas
något speciellt hon har gjort då hon tyvärr har drabbats av tillfällig demens.

Ledamot Julia Osswald har vart i Lund tillsammans med Nathalie och pla-
nerat inför JML-pub med PR.

Kassör Daniel Karlström var också på Byggsektionsens jubileum och innan
dess var han i Handen och införskaffade en gåva till detta.

Sekreterare David Nissolle har inte haft några protokoll att justera vilket
resulterat i en stor tomhet.

Revisor Mathilda Brandt Öberg har jobbat med planeringen av MedTech
Evening som hon fått ihop några företag till.

Revisor Martin Tran har precis börjat jobba, han meddelar att han fått an-
vända exakt noll en/-flervarrekunskaper på arbetsplatsen.

4 Diskussionspunkter

4.1 SM

Nathalie Wehlin säger att om det inte kommer in någon motion bör styrel-
sen inte behöva ha ett extra möte innan SM. Ifall det kommer in kan ett
snabbmöte hållas. På sektionsmötet ska en del val hållas, förra styrelsen ska
prövas för ansvarsfrihet och styrelsen ska presentera den nya Vice Fanbärare.

Styrelsen ska inför detta SM skriva en proposition vilket flera bör hjälpas
åt att komponera. Den ska föreslå att sektionens Maj-SM ska hållas innan
Elektros motsvarighet för att vår sektion1 ska få möjlighet att godkänna vår
egen Klubbmästare. Den ska även föreslå att sättet på vilket Klubbmästaren
väljs skrivs in i stadgarna eller reglementet.

4.2 Schemaläggning

Nathalie Wehlin säger att styrelsen borde försöka göra klart vad man vill
åstadkomma fram tills mitten av P3. Styrelsen tar sedan en längre stund
där de planerar perioden och matar in alla kommande evenemang i den
gemensamma kalendern.

1Sektionen för Medicinsk Teknik

Justeras:

Wilma Selander

3 Justeras:

Dessie Sundberg
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4.3 Hållbarhetsråd

På onsdag 17 november är det hållbarhetsråd och några lyckligt lottade ur
styrelsen ska få gå denna, detta faller på ledamöterna Dessie Sundberg och
Julia Osswald.

5 Övriga frågor

Johanna Jacobsson frågar om styrelsen är sugna på gemensamma pluntor,
ett rungande ja ekar ut i Zoom-rummet.

Nathalie Wehlin undrar om det har blivit dags för att äntligen brodera sty-
relsens kavajer efter det kommande sektionsmötet vilket styrelsen håller med
om. Ett sektionsmöte med broderade kavajer vore ju trevligt.

Andrea Horsma undrar när styrelsen ska få möjlighet att måla styrelseskå-
pet. Källargillet har endast haft en intern fixarkväll så när de har en öppen
fixarkväll kan tillfället användas för att måla.

6 Nästkommande möte

Nästa möte ska vara av den lite mindre och inofficiella typen då styrelsen ska
gå och äta brunch. Mötet efter det kommer att vara den första måndagen i
P3.

7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Nathalie Wehlin stänger mötet klockan 18:52.

Vid protokollet Justeras

David Nissolle
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Nathalie Wehlin
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Wilma Selander

4 Justeras:

Dessie Sundberg
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